
Protokół ze spotkania Zarządu Rady Rodziców („ZRR”) z Dyr Agnieszką Szczypek 

(„Dyr”) w dniu 8 maja 2023 r. 

 

Omawiane tematy: 

1. Podania rodziców w sprawie przedłużenia umowy P.Beaty Łąckiej 

Rodzice klas VI złożyli podanie o przedłużenie współpracy z P. Beatą Łącką, która obecnie uczy 

języka angielskiego. ZRR przychylił się do prośby rodziców i przedstawił podanie i argumenty. Dyr 

poinformowała ZRR, że w związku z malejącą liczbą dzieci w szkole obecnie nie ma możliwości 

zapewnienia godzin j. angielskiego dla P.Beaty Łąckiej na przyszły rok szkolny. 

 

2. Skrzynka Pomysłów  

ZRR poprosiła o podpisanie skrzynki pomysłów, która jakiś czas temu została powieszona w szkole, 

tak żeby dzieci łatwiej mogły ja znaleźć. Dyr przychyliła się do prośby ZRR. 

 

3. Nocne Michały  

Wstępnie termin został ustalony na 16.06.2023. Nocne Michały będą dla klas V-VIII. Dyr Poprosi 

o ofertę organizacji Nocnych Michałów dla tych klas oraz potwierdzenie terminu od zewnętrznego 

organizatora, P. Martę Ekiert. Młodsze klasy miałyby zorganizowane zabawy i konkursy tego 

samego dnia do południa. 

 

4. Punkty z Zachowania  

Dyskutowano czy punkty dodatnie i ujemne z zachowania dobrze funkcjonują w szkole. Dyr 

poprosiła o opinię w tej sprawie RR. RR przedyskutuje temat wewnętrznie i wróci z taką opinią. 

 

5. Pieniądze z Balu Charytatywnego 

ZRR poprosiła P. Dyrektor o przeznaczenie pieniędzy z balu na zainstalowanie w szkole radiowęzła, 

najlepiej bezprzewodowego. Pani Dyrektor przychyliła się do prośby i poprosi lokalne firmy o 

wycenę. 

 

6. E-legitymacja 

Na prośbę ZRR Szkoła uruchomi e-legitymację dla uczniów, jeszcze przed wakacjami. 

 

7. Automaty z żywnością  

W związku z wysokimi cenami w automacie funkcjonującym w szkole, do końca maja zostanie 

wypowiedziana umowa z obecnym dostawcą i od września zostanie nawiązana współpraca z 

nowym dostawcą, który oferuje niższe ceny. 

 

8. Podział klas III  



W ocenie ZRR pomysł i sposób przeprowadzenia ponownego podziału klas III od nowego roku 

wywołał duże zamieszanie, niezrozumienie, emocje wśród dzieci i rodziców, w szczególności dużą 

dezorientację i naruszenie poczucia bezpieczeństwa dzieci. Ostatecznie Dyrekcja odstąpiła od 

realizacji tego pomysłu. Jednocześnie dzieci są pod stałą, bieżąca opieka psychologa i pedagoga 

szkolnego. 

 

9. Warsztaty z drukarkami 3D 

W naszej szkole odbędą się warsztaty z drukarkami 3D, na których dzieci będą mogły zrobić sobie 

zdjęcia. Zdjęcia płatne, ale nieobowiązkowe. 

 

10. Przywrócenie + i – w ocenianiu 

ZRR wstąpiła z wnioskiem o powrót do skali ocen uwzględniającej plusy i minusy (tj. skala 1, 1+, 

2-, 2, 2+, […], 5, 5+, 6-, 6). Dyr przychyliła się do wniosku. ZRR poprosiła Dyr do rozpoczęcia 

przygotowań do tej zmiany już teraz, dyskusji z kadrą nauczycielską, przygotowania i wdrożenia 

zmian w dokumentacji itp. tak aby od nowego roku szkolnego stosować skalę oceniania z + i -. 

 

11. Psycholog szkolny 

Dyr poinformowała ZRR, że z końcem roku szkolnego pracę w naszej szkole kończy P.psycholog 

Beata Lipińska z uwagi na więcej obowiązków w innych placówkach oświatowych, co ZRR przyjął 

ze smutkiem. 

 

12. Dofinansowanie mat ochronnych na sale gimnastyczną 

Dyr rozważa zakup mat ochronnych do sali gimnastycznej, mamy wyremontowaną salę z nowych 

parkietem o która należy dbać. Dyr Poszukuje środków na ten cel w Gminie. ZRR zadeklarował 

gotowość częściowego dofinansowania tego zakupu, szczegóły do ustalenia. 

 

13. Remont boisk szkolnych 

Dyskutowano o postępie prac przy budowie boisk szkolnych i infrastruktury sportowo-

rekreacyjnej. ZRR zwrócił uwagę na konieczność remontu/naprawy ogrodzenia i stworzenia 

dodatkowych miejsc parkingowych w miejsce rowu. Dyr potwierdziła że ma to być realizowane w 

kolejnym etapie inwestycji, prace w tym obszarze trwają w Gminie. 

 

14. Spotkania informacyjne KGG „Bezpieczne wakacje” 

ZRR poinformował o inicjatywie lokalnych Kół Gospodyń Wiejskich w zakresie organizacji spotkań 

informacyjnych dla dzieci na temat bezpieczeństwa podczas wakacji oraz bezpiecznego powrotu 

do szkoły 

 

15. Autokary na zawody sportowe 

Dyr poinformowała o problemach z wynajmem autokarów na zawody sportowe z uwagi na brak 

dostępności kierowców i terminów u lokalnych przewoźników. ZRR zadeklarował możliwość 

dofinansowania na ten cel jeżeli byłaby taka potrzeba. 



 

 

W zebraniu uczestniczyli: 

p.Agnieszka Szczypek 

p.Anna Lewandowska 

p.Joanna Grzegrzółka 

p.Monika Migas 

p.Piotr Wąsik 

 


